
PROTOKÓŁ NR LXII/24 

LXII sesja RM z dnia 23 kwietnia 2024 r. 
 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Buczek Dariusz obecny   

2 Dyś Krzysztof obecny   

3 Jelcow Jurij nieobecny   

4 Lipiec Janusz obecny   

5 Nowak Henryk obecny   

6 Płaza Artur obecny   

7 Poleszak Rafał obecny   

8 Rusinek Tomasz obecny   

9 Rybaczek Jerzy obecny   

10 Szacoń Grzegorz obecny   

11 Szewczyk Stanisław obecny   

12 Tudrujek Waldemar obecny   

13 Walczak Kazimierz nieobecny   

14 Wróblewski Mateusz obecny   

15 Wtykło Justyna nieobecna   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 



PORZĄDEK OBRAD 
 

1. Otwarcie obrad. 

 

Sesja odbyła się w dniu 23 kwietnia 2024 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Bychawie, przy ul. M. J. Piłsudskiego 22.  

LXII sesję Rady Miejskiej w Bychawie 23 kwietnia 2024  r. o godz. 10.00 otworzył 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bychawie P. Grzegorz Szacoń. Powitał członków 

zespołu Sełectw Song, P. Pawła Pikulę – Radnego Rady Powiatu w Lublinie 

i jednocześnie Prezesa Bychawskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Bychawie, 

P. Danutę Smoleń – księgową Bychawskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

w Bychawie, P. Barbarę Cywińską – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Bychawie, P. Piotra Gębę – Dyrektora Bychawskiego Centrum Kultury, radnych, 

sołtysów, przewodniczących osiedli, P. Burmistrza, P. Z-cę Burmistrza, P. Skarbnik, 

P. Sekretarz, P. Mecenasa, naczelników wydziałów i pracowników Urzędu Miejskiego 

w Bychawie oraz wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej sesji, również tych którzy 

uczestniczą w obradach za pośrednictwem transmisji online. 

Na podstawie listy obecności (załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) Przewodniczący 

Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  

 

Głos zabrał Burmistrz Bychawy, który wręczył wraz z Przewodniczącym Rady oraz 

Przewodniczącym komisji do spraw komunikacji społecznej, promocji, kultury, sportu 

i współpracy międzynarodowej nagrodę Burmistrza Bychawy za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury dla zespołu 

Sołectw Song. Złożono gratulacje. Następnie głos zabrała P. Danuta Lipiec – członek 

zespołu, która podziękowała za wsparcie i pomoc. 

 

 

2. Zgłaszanie interpelacji. 

- 

 

 

 

 

 

 



3. Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami, 

sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 

Przedmiotową informację przedstawił Burmistrz Bychawy. Stanowi ona załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

4.a. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości, 

 

Projekt uchwały przestawiła P. J. Puła-Dzieciątkowska –Naczelnik Wydziału GPK, która 

na wstępie poinformowała, że zmienił się numer Dziennika Ustaw, w którym 

opublikowana została ustawa o samorządzie gminnym. Jest to Dz. U. z 2024 roku 

pozycja 609. Następnie poinformowała, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na 

zawarcie pomiędzy tymi samymi stronami po umowie zawartej na czas oznaczony do 

trzech lat umowy najmu części nieruchomości stanowiącej część działki o numerze 823 

o powierzchni 3m2 położonej przy ulicy Piotra Ściegiennego w Bychawie. Działka ta jest 

przeznaczona pod lokalizację schodów do budynku. 

Radny J. Lipiec przewodniczący komisji do spraw inwestycji, rolnictwa, mienia 

i gospodarki komunalnej Rady Miejskiej w Bychawie poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

lp nazwisko imię opis statusu 

1 Dariusz Buczek obecny 

2 Krzysztof Dyś obecny 

3 Jurij Jelcow nieobecny 

4 Janusz Lipiec obecny 

5 Henryk Nowak obecny 

6 Artur Płaza obecny 

7 Rafał Poleszak obecny 

8 Tomasz Rusinek obecny 

9 Jerzy Rybaczek obecny 



10 Grzegorz Szacoń obecny 

11 Stanisław Szewczyk obecny 

12 Waldemar Tudrujek obecny 

13 Kazimierz Walczak nieobecny 

14 Mateusz Wróblewski obecny 

15 Justyna Wtykło nieobecny 

 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 
nieruchomości, 

jednostka Rada Miejska w Bychawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 kwietnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Buczek Dariusz ZA 

2 Dyś Krzysztof ZA 

3 Jelcow Jurij nieobecny 

4 Lipiec Janusz ZA 

5 Nowak Henryk ZA 

6 Płaza Artur ZA 



7 Poleszak Rafał ZA 

8 Rusinek Tomasz ZA 

9 Rybaczek Jerzy ZA 

10 Szacoń Grzegorz ZA 

11 Szewczyk Stanisław ZA 

12 Tudrujek Waldemar ZA 

13 Walczak Kazimierz nieobecny 

14 Wróblewski Mateusz ZA 

15 Wtykło Justyna nieobecna 

 

4.b. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości, 

 

Projekt uchwały przestawiła P. J. Puła-Dzieciątkowska –Naczelnik Wydziału GPK. 

Poinformowała, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy tymi 

samymi po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat najmu części nieruchomości 

stanowiącej część działki o numerze 815 o powierzchni 6m2 położonej przy ulicy Piotra 

Ściegiennego w Bychawie. Działka przeznaczona jest na pod lokalizację komórki typu 

blaszak. 

Radny J. Lipiec przewodniczący komisji do spraw inwestycji, rolnictwa, mienia 

i gospodarki komunalnej Rady Miejskiej w Bychawie poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

lp nazwisko imię opis statusu 

1 Dariusz Buczek obecny 

2 Krzysztof Dyś obecny 

3 Jurij Jelcow nieobecny 

4 Janusz Lipiec obecny 

5 Henryk Nowak obecny 

6 Artur Płaza obecny 



7 Rafał Poleszak obecny 

8 Tomasz Rusinek obecny 

9 Jerzy Rybaczek obecny 

10 Grzegorz Szacoń obecny 

11 Stanisław Szewczyk obecny 

12 Waldemar Tudrujek obecny 

13 Kazimierz Walczak nieobecny 

14 Mateusz Wróblewski obecny 

15 Justyna Wtykło nieobecny 

 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 
nieruchomości, 

jednostka Rada Miejska w Bychawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 kwietnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Buczek Dariusz ZA 

2 Dyś Krzysztof ZA 

3 Jelcow Jurij nieobecny 



4 Lipiec Janusz ZA 

5 Nowak Henryk ZA 

6 Płaza Artur ZA 

7 Poleszak Rafał ZA 

8 Rusinek Tomasz ZA 

9 Rybaczek Jerzy ZA 

10 Szacoń Grzegorz ZA 

11 Szewczyk Stanisław ZA 

12 Tudrujek Waldemar ZA 

13 Walczak Kazimierz nieobecny 

14 Wróblewski Mateusz ZA 

15 Wtykło Justyna nieobecna 

 

4.c. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości budynkowej 

 

Projekt uchwały przestawiła P. J. Puła-Dzieciątkowska –Naczelnik Wydziału GPK. 

Poinformowała, że uchwała  dotyczy zawarcia na czas oznaczony do trzech lat umowy 

najmu pomieszczeń o powierzchni 40m2 znajdujących się w budynku zlokalizowanym 

na działce 112/3 położonej w miejscowości Olszowiec. Pomieszczenia przeznaczone są 

na prowadzenie działalności gospodarczej. Jest to sklep spożywczy. 

Radny J. Lipiec przewodniczący komisji do spraw inwestycji, rolnictwa, mienia 

i gospodarki komunalnej Rady Miejskiej w Bychawie poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

lp nazwisko imię opis statusu 

1 Dariusz Buczek obecny 

2 Krzysztof Dyś obecny 

3 Jurij Jelcow nieobecny 

4 Janusz Lipiec obecny 



5 Henryk Nowak obecny 

6 Artur Płaza obecny 

7 Rafał Poleszak obecny 

8 Tomasz Rusinek obecny 

9 Jerzy Rybaczek obecny 

10 Grzegorz Szacoń obecny 

11 Stanisław Szewczyk obecny 

12 Waldemar Tudrujek obecny 

13 Kazimierz Walczak nieobecny 

14 Mateusz Wróblewski obecny 

15 Justyna Wtykło nieobecny 

 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości 
budynkowej 

jednostka Rada Miejska w Bychawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 kwietnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Buczek Dariusz ZA 



2 Dyś Krzysztof ZA 

3 Jelcow Jurij nieobecny 

4 Lipiec Janusz ZA 

5 Nowak Henryk ZA 

6 Płaza Artur ZA 

7 Poleszak Rafał ZA 

8 Rusinek Tomasz ZA 

9 Rybaczek Jerzy ZA 

10 Szacoń Grzegorz ZA 

11 Szewczyk Stanisław ZA 

12 Tudrujek Waldemar ZA 

13 Walczak Kazimierz nieobecny 

14 Wróblewski Mateusz ZA 

15 Wtykło Justyna nieobecna 

 

4.d. wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części 

nieruchomości, 

 

Projekt uchwały przestawiła P. J. Puła-Dzieciątkowska –Naczelnik Wydziału GPK. 

Poinformowała , że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy tymi 

samymi stronami po umowie zawartej na czas oznaczony do trzech lat umowy 

dzierżawy części nieruchomości stanowiącej część działki o numerze 45 o powierzchni 

500m2 położonej przy ulicy Antoniego Budnego w Bychawie. Działka przeznaczona jest 

pod uprawę warzyw. 

Radny J. Lipiec przewodniczący komisji do spraw inwestycji, rolnictwa, mienia 

i gospodarki komunalnej Rady Miejskiej w Bychawie poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

 



lp nazwisko imię opis statusu 

1 Dariusz Buczek obecny 

2 Krzysztof Dyś obecny 

3 Jurij Jelcow nieobecny 

4 Janusz Lipiec obecny 

5 Henryk Nowak obecny 

6 Artur Płaza obecny 

7 Rafał Poleszak obecny 

8 Tomasz Rusinek obecny 

9 Jerzy Rybaczek obecny 

10 Grzegorz Szacoń obecny 

11 Stanisław Szewczyk obecny 

12 Waldemar Tudrujek obecny 

13 Kazimierz Walczak nieobecny 

14 Mateusz Wróblewski obecny 

15 Justyna Wtykło nieobecny 

 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części 
nieruchomości, 

jednostka Rada Miejska w Bychawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 kwietnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Buczek Dariusz ZA 

2 Dyś Krzysztof ZA 

3 Jelcow Jurij nieobecny 

4 Lipiec Janusz ZA 

5 Nowak Henryk ZA 

6 Płaza Artur ZA 

7 Poleszak Rafał ZA 

8 Rusinek Tomasz ZA 

9 Rybaczek Jerzy ZA 

10 Szacoń Grzegorz ZA 

11 Szewczyk Stanisław ZA 

12 Tudrujek Waldemar ZA 

13 Walczak Kazimierz nieobecny 

14 Wróblewski Mateusz ZA 

15 Wtykło Justyna nieobecna 

 

4.e. utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Bychawie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bychawy, który wspomniał o wcześniejszych 

próbach utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej. Inicjatywa ta wówczas nie spotkała 

się z szerszym odzewem. W zeszłym roku po Światowych Dniach Młodzieży okazało się, 

że jest grupa młodych ludzi, którzy świadomie chcieliby włączyć się w pracę na rzecz 

środowiska lokalnego. Odbyły się spotkania z młodzieżą, w wyniku których młodzież 

złożyła zapewnienie chęci pracy na rzecz środowiska lokalnego w oparciu już nie tylko 

o parafię i Bychawskie Centrum Kultury. Po długich dyskusjach został stworzony 



projekt uchwały, jest to projekt bazowy. Projekt uchwały został poddany konsultacjom 

społecznym w wyniku których była tylko jedna zgłoszona uwaga w formie dialogu, 

który miał miejsce z Urzędem, a więc proces konsultacji się odbył wynikiem 

pozytywnym. Pan Burmistrz zaznaczył, że trzeba mieć  świadomość, iż  uchwała nie jest 

dziełem skończonym, bo powrót do tego typu działalności zawsze przyniesie jakieś 

dodatkowe, może nieprzewidziane w życiu, okoliczności. Proces wyborczy jest 

tak rozłożony, że daje szansę przy dzisiejszym przyjęciu na to, aby młodzież wybrała 

skład jeszcze w tym roku szkolnym oraz aby mogła zaplanować pracę i ruszyć 

z nią od 1 września. 

Radny D. Buczek przewodniczący komisji do spraw komunikacji społecznej, promocji, 

kultury, sportu i współpracy miedzynarodowej. Rady Miejskiej w Bychawie 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

  

lp nazwisko imię opis statusu 

1 Dariusz Buczek obecny 

2 Krzysztof Dyś obecny 

3 Jurij Jelcow nieobecny 

4 Janusz Lipiec obecny 

5 Henryk Nowak obecny 

6 Artur Płaza obecny 

7 Rafał Poleszak obecny 

8 Tomasz Rusinek obecny 

9 Jerzy Rybaczek obecny 

10 Grzegorz Szacoń obecny 

11 Stanisław Szewczyk obecny 

12 Waldemar Tudrujek obecny 

13 Kazimierz Walczak nieobecny 

14 Mateusz Wróblewski obecny 

15 Justyna Wtykło nieobecny 

 



głosowanie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Bychawie. 

jednostka Rada Miejska w Bychawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 kwietnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Buczek Dariusz ZA 

2 Dyś Krzysztof ZA 

3 Jelcow Jurij nieobecny 

4 Lipiec Janusz ZA 

5 Nowak Henryk ZA 

6 Płaza Artur ZA 

7 Poleszak Rafał ZA 

8 Rusinek Tomasz ZA 

9 Rybaczek Jerzy ZA 

10 Szacoń Grzegorz ZA 

11 Szewczyk Stanisław ZA 

12 Tudrujek Waldemar ZA 

13 Walczak Kazimierz nieobecny 



14 Wróblewski Mateusz ZA 

15 Wtykło Justyna nieobecna 

 

5. Sprawy organizacyjne. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady. Przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego za 2023 rok do końca kwietnia br. Poinformował również o obowiązku 

rozliczenia się ze sprzętu przekazanego przez Urząd Miejski w Bychawie (tablety).  

Głos zabrał sołtys M. Malec, który podziękował Kierownictwu Urzędu Miejskiego 

w Bychawie, radnym oraz sołtysom za współpracę w mijającej kadencji. Podziękował 

również za zrealizowane inwestycje w sołectwie.  

Przewodniczący Rady zachęcił do wzięcia udziału w uroczystościach 3 maja.  

 

 

6. Uroczyste podziękowania związane z kończącą się VIII 

kadencją samorządu. 

 

Głos zabrał P. Janusz Urban Burmistrz Bychawy: “Szanowni Państwo myślę, że bardzo 

dobrze się stało że ostatnia LXII sesja Rady Miejskiej była sesją też po części roboczą, 

bo ona dowodzi tego, że przez te ostatnie grubo ponad 5 lat Rada Miejska, Urząd 

Miejski na czele z burmistrzem nie próżnowali. Pracowaliśmy do końca, pełniąc naszą 

misję dla społeczeństwa i to bardzo dobrze, że tak właśnie możemy zsumować ten 

dzisiejszy dzień, zsumować też pracą w formie ostatnich uchwał podejmowanych na 

dzisiejszych obradach. Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący- za nami kolejna 

kadencja samorządu, kadencja wyjątkowo długa ale i wyjątkowo owocna, choć 

zarazem trudna, bo przyszło nam działać w warunkach szczególnych. Te dwa 

szczególne warunki, które z całą pewnością nie ułatwiały naszej pracy to przede 

wszystkim epidemia covid, która bardzo utrudniła wiele działań o charakterze 

administracyjnym ale również inwestycyjnym i drugie wydarzenie (które niejako 

sprzęgło się w to pierwsze) to wojna za naszą wschodnią granicą, która postawiła pod 

znakiem zapytania wiele rzeczy, które na co dzień czynimy, a przede wszystkim 

obarczyła chyba nas wszystkich lękiem o przyszłość, nie tylko naszej małej ojczyzny ale 

i całego kraju. Te okoliczności i wiele wyzwań, które było przed nami w tej kadencji 

spowodowały, że trzeba było się mocno natrudzić, trzeba było bardzo mocno 

pracować, w o wiele trudniejszych niż zwykle warunkach i to nie było łatwe zadanie. 

Myślę jednak, bo podsumowania już jak gdyby za nami, że to wszystko co udało się 



zrobić, a udało się zrobić w moim skromnym mniemaniu bardzo wiele będzie 

procentowało dla naszych mieszkańców, bo jesteśmy tutaj w tym składzie jeszcze dla 

nich, dla tych którym służymy na co dzień: to nowe drogi, to odnowione obiekty, to 

nowo zbudowane obiekty, to wiele inwestycji bardziej bądź mniej widocznych, 

a jednak bardzo ważnych dla naszych mieszkańców, to wiele dziesiątków milionów 

złotych, które udało się pozyskać z różnego rodzaju funduszy aby sprostać 

oczekiwaniom mieszkańców i mam tą głęboką świadomość i przekonanie, że to 

prawda, nie ma takiego burmistrza i nie ma takiej rady, nie ma takiego samorządu, 

który zrobiłby wszystko ale udało się zrobić bardzo wiele. To co było myślę moją 

satysfakcją ale i Państwa to to, że w wielu miejscach pojawiły się inwestycje, zmiany 

wyczekiwane nieraz przez dziesiątki lat, co sygnalizowali nam mieszkańcy, również 

sami Państwo i chociaż nie pojawiły się one wszędzie, bo tak jak powiedziałem jest to 

niemożliwe, to jednak do wielu miejsc naszej gminy zajrzało nowe, zajrzały zmiany 

i mam osobistą satysfakcję, myślę że również i Państwo z tego, że mogliśmy razem tą 

ciężką pracę wykonać,  bo wszystko co się stało nie jest tylko sukcesem burmistrza, jest 

sukcesem rady miejskiej, która z nim współdziała, jest sukcesem wszystkich moich 

pracowników Urzędu Miejskiego, jest sukcesem Państwa sołtysów nas przynaglających 

do pracy i wspomagających, jest sukcesem kierowników jednostek, zarówno gminnych 

jak i innych, które wspomagały nas w realizacji zadań, a przecież część z nich to nie 

tylko zadania gminne, a jednak służące tutaj lokalnej społeczności, więc lista tych, 

których musiałbym wymienić z imienia i nazwiska byłaby chyba zbyt długa na dzisiejszą 

sesję ale pozwolę sobie w tym momencie jednak przynajmniej w formie symbolicznej 

za ten wielki wysiłek, za ten wielki trud współdziałania podziękować. Na początku Panu 

Przewodniczącemu, Panom Wiceprzewodniczącym, Państwu Radnym, wszystkim 

obradującym komisjom, Państwu Sołtysom, szefom wszystkich jednostek, nade 

wszystko mojemu urzędowi, który musiał to wszystko wdrażać w wielkim trudzie. 

Dziękuję szefom instytucji poza gminnych, których tu przecież nie brakuje, oczywiście 

mówimy nie o fizycznej obecności, a o ich funkcjonowaniu na terenie gminy, 

bez nich również wiele z tych osiągnięć byłoby niemożliwych. Dziękuję wreszcie 

mieszkańcom naszej gminy, którzy mniej lub bardziej licznie przychodzili do urzędu, 

przychodzili na spotkania, motywowali nas do działania, czasami być może ganili, 

czasami w dość ostrej formie domagali się całkiem słusznie określonych inwestycji czy 

zmian. Mam nadzieję że wiele rzeczy z ich postulatów udało się osiągnąć, a kolejne to 

już kwestia następnej rady, następnego burmistrza,  bo w życiu samorządu jest tak, 

że zawsze jest co robić i chociaż zrobiło się bardzo wiele to wiele jeszcze przed tym 

samorządem. Szanowni Państwo, teraz kilka słów indywidualnych, dzisiaj wspólnie 

z wami kończę, nie tylko tą kadencję rady ale kończę swoje funkcjonowanie 

instytucjonalne jako samorządowiec po ponad 25 latach pracy. Zaczynałem swoją 



przygodę samorządową jesienią 1998 roku, przez 12 lat pełniłem funkcję radnego, 

dwie kadencje Przewodniczącego Rady, a od grudnia 2010 roku, dzięki Państwa 

poparciu, trzykrotnie pełniłem funkcję Burmistrza Bychawy służąc najlepiej jak mogłem 

tej lokalnej społeczności i dlatego jeszcze raz jako burmistrz ustępujący, chciałem 

z serca wszystkim Państwu tu obecnym i nieobecnym podziękować za współpracę, za 

te wszystkie lata wielkich wyzwań, wysiłków, czasami nerwów, stresowych sytuacji, 

których nie brakowało, bo tylko ten nie ma problemów kto nic nie robi, my mieliśmy 

ich bardzo wiele ale bardzo wiele rzeczy udało się zrobić, osiągnąć, bardzo wiele 

ludzkich problemów rozwiązać i nie mówię tu  tylko o wielkich czy mniejszych 

inwestycjach w materię ale mam też świadomość, że bardzo wiele udało się jeżeli 

chodzi o rozwiązywanie typowych ludzkich spraw. Wspominam te chwile, kiedy 

gasiłem ludzkie łzy w swoim gabinecie, kiedy pomagałem w zwykłych codziennych 

sprawach, czasami bardzo skomplikowanych. Nie wszystkie dało się rozwiązać, bo 

każdy ma określone możliwości ale wkładałem w to całe swoje serce, starałem się jak 

najwięcej pomóc, jeśli zawiodłem, jeśli gdzieś nie spełniłem danej obietnicy (starałem 

się unikać obietnic) to wszystkich Państwa przepraszam za wszystkie nietakty, może 

chwile kiedy zabrakło tej umiejętności. Mam nadzieję, że nie było ich zbyt wiele. 

Z serca Państwu dziękuję za to wszystko co mogło mnie spotkać, bo mam świadomość 

że dzisiaj staję przed Państwem z podniesionym czołem i mogę śmiało każdemu 

spojrzeć w oczy, podobnie jak w lustro, nie zatraciłem siebie w tej samorządowej 

przygodzie i to jest miara mojej osobistej satysfakcji, której żadna siła i żadna osoba nie 

jest w stanie odebrać. Dziękuję Państwu jeszcze raz z całego serca i gratuluję nowo 

wybranej Pani Burmistrz elekt, nowo wybranej radzie (wśród tutaj obecnych też jest 

kilka osób) aby dalej pomnażali ten dorobek naszego samorządu. Życzę wielu trafnych 

decyzji i rozwiązań życzę, wielu środków finansowych, bo bez nich trudno jest 

cokolwiek zrobić, oby się temu samorządowi wiodło, bo ja chociaż kończę swoją 

przygodę jako samorządowiec instytucjonalny to nie odklejam się od samorządu, bo 

ktoś kto ponad 25 w tym samorządzie pracuje z całą pewnością nie może rozstać się 

samorządem, a jaka będzie to formuła, jak będę mógł służyć innym to czas pokaże. Na 

razie muszę odpocząć trochę, bo pracy było bardzo wiele. Na pewno będę miał teraz 

trochę więcej czasu dla tych, dla których tego czasu było zwykle za mało, myślę tu 

o swojej rodzinie, która zawsze mnie wspierała, myślę że będzie czas też dla przyjaciół. 

To wszystko jest potrzebne i wszystko wyznacza los. Jeszcze raz z serca Państwu 

dziękuję.” 

W dalszej kolejności przystąpiono do podziękowań. Burmistrz Bychawy wręczył 

podziękowania dla radnych Rady Miejskiej w Bychawie i sołtysów oraz obecnym na 

sesji P. Pawłowi Pikuli – Radnemu Rady Powiatu w Lublinie i jednocześnie Prezesowi 

Bychawskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Bychawie, P. Barbarze Cywińskiej – 



Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bychawie, P. Piotrowi Gębie – Dyrektorowi 

Bychawskiego Centrum Kultury. 

W imieniu radnych głos zabrał P. Grzegorz Szacoń Przewodniczący Rady. Powiedział, 

że zaczynał pracę w samorządzie w 1997 roku więc obserwuje od wielu lat zmiany jakie 

w nim zachodzą. Dodał, że możemy mieć satysfakcję z tego, iż od strony organizacyjnej 

jak i inwestycyjnej dokonało się wiele. Osobiście dodał, że są ludzie od których można 

uczyć się postawy samorządności, którą definiuje się jako szacunek do drugiego 

człowieka, w szczególności jest to P. Janusz Urban oraz P. Paweł Pikula, który 

w samorządzie jest mężem stanu. Wszystkim samorządom należy życzyć takich 

liderów.  Wręczono podziękowania. 

Głos zabrał P. Paweł Pikula – Radny Rady Powiatu w Lublinie i jednocześnie Prezes 

Bychawskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Bychawie. Powiedział, że „jest na 

świecie tyle rzeczy za które nie można zapłacić żadnymi pieniędzmi, a tylko uśmiechem 

i słowem „dziękuję”. W imieniu swoim oraz pracowników Bychawskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego chciałem bardzo serdecznie podziękować wszystkim 

tworzącym tą kolejną kadencję samorządu miasta i gminy Bychawa. Dziękuję Państwu 

radnym za wszelką przychylność i pozytywne decyzje mające na celu rozwój gospodarki 

komunalnej na terenie gminy oraz rozwój naszego przedsiębiorstwa. W sposób 

szczególny chcieliśmy podziękować za dotychczasową współpracę Panu Januszowi 

Urbanowi burmistrzowi naszego miasta i gminy. Dziękujemy za wkład, zaangażowanie 

w rozwój BPK, za szereg inwestycji oraz za wszelkiego rodzaju życzliwość, zrozumienie 

naszych potrzeb, ważnych dla naszego przedsiębiorstwa przedsięwzięć i zadań, które 

wspólnie udało nam się zrealizować. Dziękujemy za codzienną życzliwość okazywaną 

nam praktycznie na co dzień. Życzymy pomyślności zawodowej oraz zdrowia i wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym. Takie znane powiedzenie, mówi że: jeżeli 

jedne drzwi się zamykają kolejne stanął otworem. Mam nadzieję, że tych otwartych 

drzwi przed Panem Burmistrzem będzie bardzo dużo do wyboru, czego z całego serca 

życzymy.”. 

W imieniu sołtysów głos zabrał P. Jan Florek, który podziękował burmistrzowi oraz 

radnym za wieloletnią współpracę na rzecz rozwoju miasta i gminy,  za wiele inwestycji 

zrealizowanych w sołectwach, za życzliwość dla mieszkańców oraz dostrzeżenie 

potrzeb. Życzył wszelkiej pomyślności oraz sukcesów w realizacji własnych planów. 

Głos zabrała Rada Sołecka miejscowości Wola Gałęzowska. Złożono podziękowania 

Burmistrzowi Bychawy za wszelką okazaną pomoc.  

Głos zabrał radny J. Rybaczek. Złożył podziękowania burmistrzom oraz radnym, 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Bychawie oraz sołtysom. Powiedział, że pracuje 

w samorządzie już 50 lat. Życzył dużo zdrowia i dalszej pracy 



Głos zabrała P. Magdalena Kostruba – Zastępca Burmistrza Bychawy. Powiedziała: 

„Szanowni Państwo chciałbym wam podziękować. Przede wszystkim na początek 

podziękuję Panu burmistrzowi za to, że uwierzył we mnie i 9 lat temu dał mi szansę 

i dzięki temu mogłam przeżyć wspaniałą przygodę jaka była praca z wami wszystkimi. 

Dziękuję wszystkim sołtysom i radnym za wszystkie cenne uwagi, za wszystkie sugestie, 

za wszystkie podpowiedzi, za bardzo miłą współpracę przede wszystkim. Będzie mi was 

bardzo brakować ale mieszkamy w jednej gminie, będziemy razem działać, ja nadal 

pozostaję do waszej dyspozycji, jeżeli tylko będziecie mieli ochotę spotkać się, 

powspominać, czy pomóc w czymkolwiek to zapraszam. Z dniem 6 maja 

przestaję pełnić funkcję zastępcy burmistrza w związku z uzyskaniem mandatu radnej 

rady powiatowej i życzę wam wszystkim wszystkiego dobrego,  żebyście dobrze nas 

wspominali i owocnej współpracy z kolejną radą, z kolejnym burmistrzem, z kolejnym 

samorządem. Dziękuję bardzo.”. 

  

 

7. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 11.00 zamknął 

LXII sesję Rady Miejskiej w Bychawie. 
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